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Abstract (en)
[origin: US2019234049A1] The present invention relates to a work machine having at least one hydraulic actuator for actuating a piece of working
equipment and having a first displacement unit that is driven by a drive assembly of the work machine and that feeds the hydraulic actuator with
hydraulic medium from a hydraulic tank, wherein at least one second displacement unit is provided that is driven by the drive assembly and that
feeds the hydraulic actuator and/or further hydraulic consumers with hydraulic medium from a hydraulic tank in the working mode and that is drivable
during a recovery mode by the hydraulic volume displaced by the at least one hydraulic actuator or by a hydraulic consumer to feed kinetic energy
back to the drive assembly.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Arbeitsmaschine mit wenigstens einem hydraulischen Aktor zur Betätigung eines Arbeitsgerätes und einer
durch ein Antriebsaggregat der Arbeitsmaschine angetriebenen ersten Verdrängereinheit, die den hydraulischen Aktor aus einem Hydrauliktank
mit Hydraulikmedium speist, wobei wenigstens eine durch das Antriebsaggregat angetriebene zweite Verdrängereinheit vorgesehen ist, die im
Arbeitsbetrieb den hydraulischen Aktor und/oder weitere hydraulische Verbraucher aus einem Hydrauliktank mit Hydraulikmedium speist und die
während eines Rekuperationsbetriebs durch das von dem wenigstens einen hydraulischen Aktor oder einem hydraulischen Verbraucher verdrängte
Hydraulikvolumen antreibbar ist, um kinetische Energie an das Antriebsaggregat zurückzuspeisen.
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